
  
Godkendelse af referat fra 18. august og 15. september 2020. 

 

Godkendt.   

 

Orientering samt punkter fra daglig leder. 

 

Vi har ikke fået Lebos sadel endnu.  

Cleo er i genoptræning (igen). Vi har en torsdagsrytter, som er sød til at komme og genoptræne. 

Cirkeline bliver nu redet af Emilie (og Cille hvis Emilie ikke kan). Så håber vi den kan blive lidt 

bedre gående. 

 

Det går ok med at kombinere universitet og daglig leder – især fordi hø bliver fordelt af en anden 

mandag og tirsdag. 

 

Orientering fra formand. 

 

Ikke til stede. 

 

Orientering samt punkter fra ejere. 

 

Løsdrift (se under hængepartier) 

 

Indluk tirsdage og fredage:  

Fredag har Maja, Elisabeth og Lotte meldt sig.  

Tirsdag mangler vi – Lotte skriver ud, og hvis ingen melder sig, må den gå på omgang. 

 

Ekstra timer vinter: Vi gør ikke noget automatisk som tidligere – men Nanna melder selv ind når 

hun bruger ekstra timer. 

 

Ledig boks: Musse – da Musse flytter i hesteboks. 

 

Vi skal have sendt ansøgning om lokaletilskud. 

 

Lotte og Erik låner den ledige høklokke til Gavi indtil vi finder ud af, hvor den skal være. 

 

Herreklubben har købt en ATV, som er leveret.  

 

Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi. 

 

Vi har penge på kontoen, men skylder 61.000 kr. for hø.  

Vi har ingen der er i restance lige nu, bortset fra en tidligere opstalder, som indbetaler løbende. 

Referat af bestyrelsesmøde. 
Kongsvad Rideklub Thorsager 
Stationsvej 46a, 8410 Rønde 

 
20. oktober 2020 kl. 19.00 hos Jena 



Der begynder at komme penge ind på de regninger, vi sendte ud i starten af zakobo. Vi har 

genfremsendt regninger til alle. 

 

Vi indkøber en varmtvandsbeholder til vandspiltovet – den koster 1.600. 

 

Springtider. 

Der er nu 8 på hold. Derudover har Jaqueline 3 private. Line har 3 private. 

 

Skriver på springholdsgruppen at spring skal starte tidligere, så alle kan nå at springe inden det 

bliver for sent. Udfordringen i forhold til tidligere er, at rytterne får senere fri, og ikke kan nå det til 

kl. 16 som før i tiden. Hvis private springer efter hold, kan det være en mulighed at der skiftes 

mellem underviserne Line og Jaqueline, så man hver anden gang springer tidligt og hver anden 

gang sent. 

 

Ydelseskataloget 

 

Birgitte har en oversigt med som kigges på ift hvem der udfører hvilke opgaver, og hvilke ydelser 

de enkelte opstaldere får (f.eks. klokker, gamacher osv.). 

 

Rygepolitik 

 

Vi får lagt den ind på hjemmesiden. Birgitte laver opslag med ”tak fordi du ikke ryger her” og ”Her 

må der ryges”. Morten får askebæger sat op.  

 

Hængepartier 

Emne Hvad skal laves Hvad gør vi 

Roundpen Stampes, da den er for dyb.  Vi lejer Lars Udsen til det.  

Dressurbane Gøres lige Vi får Lars Udsen til det. Han 
kommer i uge 44. 

Springbane Evt. gummigranulat Undersøges 

Vandspiltov Varmtvandsbeholder sættes op 
Stålvask 
Slanger 
Oprette ekstra opsadlingsplads, 
så vandspiltov ikke skal bruges til 
opsadling 
Gummifliser/gummimaling 

Er skaffet 
Købes 
Købes 
 
 
 
Købes 

Solarie i maskinhus til hest   

Tømning af løsdrift Tømmes og skal stå en uge Vi skal have fat i køretøjer til at 
køre det ud med. Vi venter til 
foråret – den er ikke så slem 
fordi de spiser ude nu. 

Muddermåtter i løsdriften Der mangler at komme sand 
under 4 måtter 

Der skal købes sand. Morten og 
Erik køber sand. 

Port ved hø/halm skal flyttes   

Vand i herreklubben Til foråret  

 

Eventuelt. 

 

Næste møde: 26. november 2020 hos Birgitte (incl. julefrokost) 


